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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:81 Bostadstillägget för barnfamiljer

Många av Sveriges familjer vänder fortfarande på varenda krona för att få 
hushållsekonomin att gå ihop. Maten är dyr, hyrorna är höga och räntorna på 
bolånen är fortfarande smärtsamma för många.

Under pandemin införde S-regeringen bostadstillägget för att stötta 
barnfamiljer genom den krisen. Det återinfördes sedan under sommaren 2022 
när kostnaderna ökade på grund av Rysslands invasion av Ukraina. Sedan dess 
har det förlängts av både S-regeringen och nuvarande regering efter 
påtryckningar från Socialdemokraterna. Bostadstillägget borde förlängas 
permanent. Det kan handla om 2 000 kronor för en ensamstående.

Från och med 2025 kommer regeringen att förlänga tillägget i ytterligare sex 
månader, men man sänker samtidigt nivån till 25 procent. Anledningen är 
ljusningen i ekonomin som regeringen väntar framöver.

Min fråga till statsrådet Anna Tenje är:

 

Varför väljer statsrådet och regeringen att trappa ned bostadstillägget, som är 
till för att stötta landets mest utsatta barnfamiljer?

………………………………………

Sanne Lennström (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-03
Besvaras senast
2024-10-24
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


